

, 1 层		Original Price 原價	Discounted Price 優惠價
mushro	and sour Lion's Mane oom with peach 事有機猴頭菇	<del>\$148</del>	\$138
with m	l bean curd ushroom and bird's nest 液琵琶豆腐	<del>\$148</del>	\$138
with w	I Chinese yam olfberries and preserved vegetables 梅鮮准山	<del>\$138</del>	\$128
with dr	d bean sprout ried shrimp in ginger sauce 計泰國小芽菜	<del>\$128</del>	\$118
stuffed	l hairy melon with assorted mushrooms 菌釀玉環	<del>\$138</del>	\$128



菜式的材料全屬蔬果類或 按體積計,蔬果類是肉類及其 代替品的2倍或以上。

Either fruit or vegetables are the sole ingredients of the dish, or they occupy at least twice as much the amount of meat and its alternatives present in the dish.



菜式以較少脂肪或油分、 鹽分及糖分烹調或製作,符合「3少之選」的要求。

The dish has less fat or oil, salt and sugar, meeting the "3 Less" requirement.



每天為「蔬果之選」或 「3少之選」的菜式提供 優惠。

A daily promotional offer is available for the "Dish with More Fruit and Vegetables" or "3 Less Dish".

免責<mark>變明</mark> 特區政府及其人員及僱員並無就本食肆(參加「星級有營食肆」運動("該運動")的食肆)所提供食物的可商售品質或作某用途的適用性或就其他方面,作出任何明示或默示的陳述、保證或說明。特區政府及其人員及僱員現明確聲明,特區政府及其人員及僱員 不會就任何上述食物或該運動其他方面引致或有關的損失或損害,向任何人(不論法團或非法團)負有任何法律責任。

Disclaimer

The Government and its officers and employees make no representations, warranties or statements (express or implied) of any kind, whether with respect to the merchantability or fitness for a particular purpose of the food offered by this food premises participating in the EatSmart Restaurant Start Campaign ("the Campaign") or otherwise. The Government and its officers and employees expressly disclaim any liability whatsoever to any persons, corporate or unincorporated for any loss or damage whatsoever arising out of or in relation to any such food or otherwise the Campaign.